
Slik ser siste godkjente teikning ut, som de gav til meg. Dette er fra byggeår. 

 

Ein gong på 70-tallet blei kjellar bygd om. Dette har ikkje blitt informert om til kommunen, og heller ikkje søkt 

bruksendring på kjøkken og gang/TV-stove. 

Slik ser det faktisk ut idag.  

 


